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§ 1. Utseende av protokolljusterare 

Att jamte vice ordforanden Karin Wanngard (S) justera dagens protokoll utsags Joakim 
Larsson (M). 

§ 2. Anmalan av protokoll 

Anmaldes att protokoll fran koncernstyrelsen 2019-12-09 (Nr 7/2019) ar justerat och 
utsant, 

§ 3. Utseende av styrelsens sekreterare 

Forelag verkstallande direktorens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
Ingrid Storm utses till styrelsens sekreterare. 

§ 4. Arsstammor 2020 inom koncernen Stockholms Stadshus AB 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
1. Anna Konig Jerlmyr och vid dennes forhinder Magdalena Bosson, Krister 

Schultz, Peter K varnhem, Ingrid Storm, Krister Stralstrom, Peter Dahlberg, 
Oscar Lavelid, Carolina Tillborg och Catarina Gyllencreutz, utses till 
Stockholms Stadshus AB:s ombud i enlighet med detta utlatande vid Stockholms 
Stadshus AB:s dotterbolag samt Massfastigheter i Stockholm AB:s samt Stockholm 
Exergi Holding AB:s (pub!) arsstammor och extra bolagsstammor for 
tiden fram till arsstammoma 2021. 

2. Ombudet far i uppdrag att pa respektive arsstamma for Massfastigheter i 
Stockholm AB, Stockholm Exergi Holding AB (pub!) och Stockholms Stadshus 
AB:s dotterbolag rosta i enlighet med av revisorerna tillstyrkta forslag betraffande 

Faststallelse av resultat- och balansrakningen samt, i forekommande fall, 
koncernresultatrakningen och koncernbalansrakningen, 

- Dispositioner av bolagets vinst eller forlust (fria kapital) enligt den faststallda 
balansrakningen, 
Ansvarsfrihet for styrelsens ledamoter och verkstallande direktoren for 2019 ars 
forvaltning. 

3. Ombudet far i uppdrag att pa respektive arsstamma for dotterbolagen inom 
Stockholms Stadshus AB rosta for arvoden at styrelseledamoter, 
lekmannarevisorer och suppleanter m.fl. enligt vad som framgar av bilaga 1 till 
tjansteutlatandet samt darutover rosta avseende val av revisor och 
revisorssuppleant, val av ordforande vid stamman, utseende av protokollforare, 
godkannande av rostlangd, val av justeringsman, godkannande av dagordningen, 
fraga om stamrnan blivit behorigen sammankallad samt i ovriga arenden som 
ankommer pa stamrnan enligt aktiebolagslagen (2005 :551) eller bolagsordningen 
eller av annat skal. 

4. Ombudet far i uppdrag att pa respektive arsstamma for Massfastigheter i 
Stockholm AB och Stockholm Exergi Holding AB (pub!) rosta avseende 
foreslagna arvoden at styrelseledamoter, revisorer och suppleanter, val av 
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ordforande vid starnrnan, utseende av protokollforare, godkannande av rostlangd, 
val av justeringsman, godkannande av dagordningen, fraga om stamman blivit 
behorigen sammankallad, andring av bolagsordningen, foreslagen 
samrnansattning av styrelsen, foreslagen revisor och revisorssuppleant alternativt 
revisionsbolag samt i ovriga arenden som ankommer pa stamman enligt 
aktiebolagslagen (2005 :551) ell er bolagsordningen eller av annat skal. 

5. Ombudet ska pa respektive arsstamma for Massfastigheter i Stockholm AB, 
Stockholm Exergi Holding AB (pub!) och Stockholms Stadshus AB:s 
dotterbolag rosta enligt agarens sarskilda ytterligare direktiv som kan komma att 
lamnas infer respektive arsstamma, 

6. Ombudet :far i uppdrag att pa respektive extra bolagsstamma i Massfastigheter i 
Stockholm AB, Stockholm Exergi Holding AB (pub!) och Stockholms Stadshus 
AB:s dotterbolag rosta i enlighet med agarens direktiv. 

§ 5. Genomforandebeslut gallande AB Familjebostaders nyproduktion av bostader i 
kv. Drevvikshojden Etapp 4, Farsta 

Forelag koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar att foresla kornmunfullmaktige besluta foljande. 
1. Genornforandet av AB Familjebostaders nyproduktion av bostader i kv. 

Drevvikshojden Etapp 4, Farsta med en investeringsutgift om 398 mnkr godkanns, 

Koncernstyrelsen beslutar for egen de! foljande. 
1. Genomforandet av AB Familjebostaders nyproduktion av bostader i kv. 

Drevvikshojden Etapp 4, Farsta med en investeringsutgift om 398 mnkr godkanns. 
2. Beslutet i arendet justeras omedelbart. 

§ 6. Genomforandebeslut gallande AB Familjebostaders nyproduktion av bostader i 
kv. Jordkabeln 1, Alvsjo 

Forelag koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar att foresla komrnunfullmaktige besluta foljande. 
1. Genomforandet av AB Familjebostaders nyproduktion i kv. Jordkabeln 1, med en 

investeringsutgift om 453 mnkr godkanns, 

Koncernstyrelsen beslutar for egen de! foljande. 
1. Genomforandet av AB Familjebostaders nyproduktion i kv. Jordkabeln 1, med en 

investeringsutgift om 453 mnkr godkanns. 
2. Beslut i arendet justeras omedelbart. 

§ 7. Inriktningsbeslut gallande AB Stockholmshems nyproduktion av bostader i kv 
Sexmannen 1 m.m. vid Svedmyraplan i stadsdelen Gamla Enskede 

Forelag koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar att foresla kornmunfullmaktige besluta foljande. 
1. Inriktningen for AB Stockholmshems nyproduktion av bostader i kv. Sexmannen 1 

m.m., med en investeringsutgift om 430 mnkr godkanns. 
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Koncernstyrelsen beslutar for egen del foljande. 
l. Inriktningen for AB Stockholmshems nyproduktion av bostader i kv. Sexmannen 1 

m.m., med en investeringsutgift om 430 mnkr godkanns, 
2. Beslutet i arendet justeras omedelbart. 

§ 8. Inriktningsbeslut gallande AB Svenska Bostaders nyproduktion av studentbostader 
i ostra Hagastaden 

Forelag koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar att foresla kommunfullmaktige besluta foljande. 
1. Inriktningen for AB Svenska Bostaders nyproduktion av studentbostader i Ostra 

Hagastaden, med en investeringsutgift om 536 mnkr godkanns. 

Koncernstyrelsen beslutar for egen del foljande. 
1. Inriktningen for AB Svenska Bostaders nyproduktion av studentbostader i Ostra 

Hagastaden, med en investeringsutgift om 536 mnkr godkanns. 
2. Beslutet i arendet justeras omedelbart. 

§ 9. Forsaljning av fastigheten Byholmen 2 i Varberg 

Forelag koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjansteutlatande. 

Forelag tva forslag till beslut. Koncernledningens forslag till beslut och Thomas 
Ehmstroms (V) forslag till beslut. 

Ordforande stallde forslagen mot varandra och koncernstyrelsen beslutar enligt 
koncernledningens forslag till beslut. 

Koncernstyrelsen beslutar att foresla kornmunfullmaktige besluta foljande. 
1. Micasa Fastigheter i Stockholm ABs forvarv av dotterbolaget Goldcup 19682 AB 

u.a.t Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280) godkanns. 
2. Till styrelseledamoter och styrelsesuppleanter i bolaget Goldcup 19682 AB u.a.t 

Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280) utses personer angivna i bilaga 
1. 

3. Till lekmannarevisor och supp leant for denne i bolaget Goldcup 19682 AB u.a.t 
Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280) utses personer angivna I bilaga 
1. 

4. Ny bolagsordning (bilaga 2) for bolaget Goldcup 19682 AB u.a.t Byholmen 2 i 
Stockholm AB (org.nr 559227-6280) godkanns, 

5. Begransningen i Goldcup 19682 AB u.a.t Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 
559227-6280) bolagsordnings §14 (bilaga 2), om att bolagsordningen inte far 
andras utan Stockholms kornmunfullmaktiges medgivande, tas bort nar Goldcup 
19305 AB (org.nr 559220-0611) tilltrader aktierna i Goldcup 19682 AB u.a.t 
Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280). Darrned far bolagsordningen 
vid tilltradet andras utan medgivande fran Stockholms kornmunfullmaktige. 

6. Micasa Fastigheter i Stockholm AB:s forsaljning av samtliga aktier i Goldcup 
19682 AB u.a.t Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280) till Goldcup 
19305 AB (org.nr 559220-0611), baserat pa ett overenskommet fastighetsvarde om 
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192 mnkr for tomtratten Byholmen 2, pa villkor som anges i 
aktieoverlatelseavtalet (bilaga 3) godkanns, 

7. Micasa Fastigheter i Stockholm AB :far i uppdrag att teckna erforderliga avtal. 

Koncernstyrelsen beslutar for egen del foljande. 
1. Micasa Fastigheter i Stockholm ABs forvarv av dotterbolaget Goldcup 19682 AB 

u.a.t Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280) godkanns 
2. Micasa Fastigheter i Stockholm AB:s forsaljning av samtliga aktier i Goldcup 

19682 AB u.a.t Byholmen 2 i Stockholm AB (org.nr 559227-6280) till Goldcup 
19305 AB (org.nr 559220-0611), baserat pa ett overenskommet fastighetsvarde om 
192 mnkr for tomtratten Byholmen 2, pa villkor som anges i aktieoverlatelseavtalet 
(bilaga 3) godkanns. 

3. Micasa Fastigheter i Stockholm AB :far i uppdrag att teckna erforderliga avtal. 
4. Besluten i arendet justeras omedelbart. 

Reservation angavs av Thomas Ehrnstrorn (V) enligt foljande. 

"Forslag till beslut 

1. Avsla kontorens forslag till beslut 
2. Att darutover anfora foljande 

Vansterpartiet anser att mojlighetema att salja fastigheten till nagot av de andra 
kommunala bostadsbolagen alternativt behallas i Micasas egen regi borde ha utretts 
innan arendet gick till extern forsaljning, Tyvarr fick vi inte gehor for detta i Micasas 
styrelse. Utifran att vi inte har :fatt tillrackligt beslutsunderlag och att SHIS har 
hyreskontrakt i fastigheten bade for karnverksamhet och nyanlanda kan vi inte annat an 
avsla forslaget till extern forsaljning, 

Nar Vansterpartiet hade ansvar for stadens aldrepolitik sag vi behovet av att bygga upp 
soliditeten for att klara underhall, upprustning och utbyggnad av bostader for aldre 
fram till 2040. Med genorntankta forsaljningar av fastigheter som inte langre larnpar 
sig for eller kan godkannas som aldrebostader skulle vi bidra till finansiera bolagets 
utbyggnad av moderna vard- och omsorgsboenden och seniorbostader. Nuvarande 
majoritet har tyvarr en annan politik da man slappt en stor del av stadens radighet over 
utbyggnaden av bostader for aldre till marknaden, utan att vilja beakta konsekvenser 
for driftsekonomin i ett livscykelperspektiv. Dessutom togs forra aret 40 mnkr ur 
bolaget for att fylla pa kommunkassan. 

Samtidigt som vi var och fortfarande ar beredda att salja larnpliga fastigheter pa oppna 
marknaden star vi upp for att det kan finnas andra behov som behaver tillgodoses och 
att fastigheter darmed ocksa ska kunna saljas till ovriga bostadsbolag. Vi menar att 
mojligheten for SHIS att fullgora sitt bostadssociala uppdrag genom bland annat okad 
forhyrning i Byholmen starkt talar for att behalla fastigheten i stadens ago. Visserligen 
ar nuvarande kontrakt forlangt men mycket talar for att det bostadssociala uppdraget 
kommer att vara viktigt lang tid framover, Atminstone borde behovet av ett vasentligt 
okat tillskott av bostader for barnfamiljer med langvarig hemloshet via SHIS vara 
angelaget for majoriteten att belysa innan extern forsaljning. SHIS behaver aven fler 
bostader for att tillgodose behovet av bostad for ungdomar, dar kon ar som storst." 
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Sarskilt uttalande angavs av Karin Wanngard m.fl. (S) enligt foljande. 

"Stockholm har ett Iangsiktigt behov av att bygga ut saval seniorlagenheter som vard 
och omsorgsboenden for att klara den demografiska utvecklingen. Antalet invanare 
som ar 80 ar och aldre forvantas bli ungefar dubbelt sa manga som idag fram till ar 
2040. For att klara den kommunala utbyggnaden av anpassade bostader for aldre staller 
vi oss bakom forsaljning av omoderna och strategiskt ej viktiga fastigheter. Det frarnjar 
nybyggnation av moderna aldrebostader som uppfyller dagens krav. 

I den aktuella fastigheten finns ett antal lagenheter som hyrs av SHIS. Vi vill papeka 
vikten av att antalet genomgangsboenden samt forsoks- och traningslagenheter i staden 
maste ligga i fas med det behov som finns. Foreliggande forsaljning :far inte leda till en 
minskning av tillgangliga lagenheter for stockholmare i behov av bostadssocialt stod, 

Dartill vill vi framhalla att vi ar starkt kritiska till den forsaljningsiver som praglar den 
borgerliga majoriteten i Stockholm. Allt fran lagenheter till skolfastigheter och 
centrurnanlaggningar ska reas ut for att finansiera borgerlig skattesankarpolitik, Vi 
anser att en ansvarsfull ekonomisk politik innebar aktiv fastighetsforvaltning dar 
stadens och stockholmarnas langsiktiga behov satts i framsta rummet." 

§ 10. Finansiell manadsrapport per 2019-12-31 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
Stadsledningskontorets forelagda riskrapporter laggs till handlingarna. 

§ 11. Svar pa skrivelse om Stoppa varderingarna och gdr en ny upphandling av 
tjansten 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
Skrivelse fran Clara Lindblom (V) om att Stoppa varderingarna och gor en ny 
upphandling av tjansten anses besvarad i och med detta tjansteutlatande. 

§12. Svar pa skrivelse om Gor Fristad till ett kollektivhus for aldre 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
Skrivelse fran Clara Lindblom (V) om Gor Fristad till ett kollektivhus for aldre 
anses besvarad i och med detta tjansteutlatande. 

Sarskilt uttalande angavs av Thomas Ehrnstrom (V) enligt foljande. 

"Manga aldre fragar efter en boendeform mellan ordinart boende och vard- och 
omsorgsboende, och da ar de vard- och omsorgsboenden som planeras i 
stadsdelsomradet inget alternativ da dear till for aldre med mycket stora vardbehov. 
Dessutom har Spanga-Tensta minst antal seniorbostader i ytterstaden. I arendet 
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hanvisas till seniorbostader i Traneberg, Hasselby och langre fram i Kista, vilket 
knappast ar nagot alternativ for de som behaver tillgangligare boende men ocksa vill 
uppratthalla sina sociala relationer i Bromsten. 

I Vasterort forvantas en okning av invanare 65 ar och aldre med 57 procent fram till ar 
2040. Vi ar darfor bekymrade over att majoriteten inte grundligt vill undersoka 
mojligheterna att lata Fristad fortsatta att vara ett boende for aldre i Bromsten, ocksa 
mot bakgrund av vi ar overens om att aldre har olika behov och darmed behov av olika 
boendeformer. 

I Bromsten som domineras av bostadsratter och aganderatter skulle seniorbostader i 
hyresratt eller kollektivhus for exempelvis 65+ kunna komplettera boendeformerna i 
stadsdelen. 
Mojligheterna att utoka med kollektivhus for aldre skulle ocksa vara i linje med 
majoritetens budget som ger bostadsbolagen i uppdrag att verka for byggandet av fler 
kollektivhus och andra alternativa boendeformer. 

Tyvarr framkommer det inte tydligt av arendet att Svenska Bostader skulle ha precis 
samma kalkyler som Micasa. Eftersom Svenska Bostaders kollektivhus i fastigheten 
bredvid iir sammankopplad med Fristads servicehus kan det finnas samordningsvinster 
av olika slag som Micasa inte kan ha med i sin kalkyl. Att inte dessa undersoks och 
redovisas gor att vi fragar oss vad majoriteten egentligen har tankt gora med 
fastigheten." 

§13. Svar pa skrivelse om beslutsprocessen avseende forsaljningen av Vallingby 
Centrum 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
Skrivelse fran Clara Lindblom och Thomas Ehrnstrorn (bada V) gallande 
beslutsprocessen avseende forsaljningen av Vallingby Centrum anses vara 
besvarad i och med detta tjansteutlatande. 

Sarskilt uttalande angavs av Thomas Ehrnstrom (V) enligt foljande. 

"Vi har full forstaelse for att koncernledningen inte kan ge ett uttommande och 
generellt svar som tacker in alla situationer och arenden som en styrelseledamot kan 
stallas infer. Dock ar den information som vi efterlyser i skrivelsen tydligt harledd fran 
budgetuppdraget om utredning av forutsattningar och konsekvenser av en eventuell 
avyttring av Vallingby Centrum. Darrned begransar sig ocksa den av oss i skrivelsen 
eftersokta informationen till forsaljningsarenden, vilket aven exemplifieras i skrivelsen. 

Utredningsuppdrag av denna omfattning, beslutade av kornmunfullmaktige, ska enligt 
var uppfattning sjalvklart aterredovisas till bostadsbolagets styrelse innan majoriteten 
lamnar besked i media om att det blir en forsaljning. Att ett formellt beslut om sjalva 
forsaljningen annu inte tagits av Svenska Bostaders styrelse ar ingen ursakt, da 
ansvarigt borgarrad uppenbarligen haft sin uppfattning klar redan innan styrelsen ens 
har fart ta de! av utredningens resultat. 
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Var kritik mot den bristande informationen till styrelsen kvarstar saledes och vi noterar 
att aven koncernstyrelsen under forra hasten efterlyste en tydlig redovisning av 
forutsattningar och konsekvenser av uppdraget. 

Som vi papekade i var skrivelse ar Svenska Bostader AB ett av Sveriges mest 
valmaende kommunala bostadsbolag och bolagets ekonomi kraver inga akuta 
offentliga stallningstaganden av bostadsborgarradet over huvudet pa styrelsen. Bolaget 
behaver inte salja, utan riskerar tvartom pa sikt att Iida ekonomiskt av en forsaljning 
som direkt paverkar resultatet. Detta gor det an mer anmarkningsvart att styrelsens 
ansvar inte respekteras. 

Vi utgar nu fran att revisorerna i sin granskning av Vansterpartiets anmalan till dem 
klargor att styrelseledamoter i kommunala bostadsaktiebolag inte kan koras over pa det 
flagranta satt som majoriteten har gjort i detta arende. Detar i grunden en 
demokratifraga." 

§14. Kommunfullmaktiges beslut avseende kompletterande agardirektiv 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Koncernstyrelsen beslutar foljande. 
1. Dotterbolagen inom koncernen Stockholms Stadshus AB uppmanas att arbeta efter 

reviderade foreskrifter for avfallshantering for Stockholms kommun. 
2. Stockholms Stadshus AB ska arbeta efter reviderade foreskrifter for 

avfallshantering for Stockholms kommun. 
3. Dotterbolagen inom koncernen Stockholms Stadshus AB uppmanas anvanda den 

miljobilsdefinition som godkandes av kommunfullmaktige den 2 december 2019 
(§ 15 Miljobilsdefinition for Stockholms stad) i alla upphandlingar dar det bedoms 
vara tillampligt, 

4. Dotterbolagen inom koncernen Stockholms Stadshus AB uppmanas att i sina 
upphandlingar alltid anvanda miljobil och rniljobil spets som utgangspunkt och 
niva bas ska anvandas nar andra alternativ inte ar tekniskt mojliga. 

5. Besluten i arendet justeras omedelbart. 

§ 15. 6vriga anmalningsarenden 

Forelag koncernledningens tjansteutlatande. 

Anmaldes och lades till handlingarna foljande arenden, 
1. Koncernledningens remissvar om "Motion om att Skonhetsradet ges beslutsratt", 
2 Koncernledningens remissvar om "Motion om att infora ett litteraturhus". 
3. Koncernledningens remissvar om "Motion om eleffektbristen i Stockholm". 
4. Koncernledningens remissvar om "Uppdatering av programmet for upphandling 

och ink op". 
5. Koncernledningens remissvar om "Stockholms stads sakerhetsprogram 2020- 

2023". 
6. Koncernledningens remissvar om "Motion om etiska riktlinjer mot vapenindustrin 

i stadens lokaler och bolag". 
7. Koncernledningens remissvar om "Rese- och rnotespolicy for Stockholms stad". 
8. Koncernledningens remissvar om "Motion om kulturhus i varje stadsdelsomrade. 
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§ 16. Ovriga fragor 

Thomas Ehrnstrorn (V) overlamnade en skrivelse angaende Gemensamma riktlinjer 
behovs i staden for barn som avhyses, bilaga 1. Motesordforande Karin Wanngard 
tackade av avgaende styrelsesekreterare Lena Haggdahl och onskade lycka till med 
kommande utmaningar. Inga ovriga fragor forelag och ordforande avslutade motet. 



2020-01-27 
Skrivelse till koncernstyrelsen 

Gemensamma riktlinjer behovs i staden for barn som avhyses 

Vansterpartiet har i skrivelser till stadens bostadsbolag under hasten 2019 tagit upp behovet 
av oversyn av <let vrakningsforebyggande arbetet med hansyn till skarpta regler for 
andrahandsuthyrning. En skrivelse i samma fraga har aven larnnats till socialnarnnden, 

De tva bostadsbolag som hittills svarat har bada nar <let galler barnfamiljer som hyr olovligt i 
andra hand hanvisat till lagliga hinder for kontakt med socialnamnden, dar GDPR innebar 
begransningar i att behandla och Iarnna ut personuppgifter. Bolagen svarar att de forsoker 
meddela att de kan hjalpa till med kontakt till narmaste socialtjanst, men <let forutsatter 
medgivande respektive att de verkar for att mformation i nagon form ska Iamnas till aktuell 
stadsdelsforvaltning. Andrahandshyresgastens identitet kan ocksa vara kand aven for bolagen. 

Socialforvaltningen tar ocksa upp GDPR i sitt svar pa Vansterpartiets skrivelse men pekar 
samtidigt pa att bostadsbolagen kan bryta sekretessen om de kanner till att en barnfamilj hyr 
olovligt och gora en orosanrnalan, For barn ger ju vrakningen samma konsekvenser oavsett 
vilket hyreskontrakt foraldrarna har och socialforvaltningen rekommenderar darfor ur ett 
barnrattsperspektiv att bostadsbolagen som regel ska gora en orosanmalan, Bostadsbolagen 
kommer aven erbjudas en utbildning i att anmala oro for barn. 

Vi menar att de olika svaren pa skrivelserna visar att <let behovs en samsyn i staden infor <let 
fortsatta arbetet och vi foreslar att Stadshus AB och stadsledningskontoret i samarbete med 
socialforvaltningen utarbetar gemensamma riktlinjer som antas i koncernstyrelsen respektive 
kommunstyrelsen. Vi vill ocksa att staden arbetar fram gemensamma arbetssatt for att folja 
upp fragan. 

En likalydande skrivelse kommer att lamnas till kommunstyrelsen den 5 februari, 

Thomas Ehrnstrorn (V) 


